



**O'ZBEKISTON
RESPUBLIKASI
OLIIY TA'LIM, FAN VA
INNOVATSIYALAR
VAZIRLIGI**



**SHAHNISABZ DAVLAT
PEDAGOGIKA
INSTITUTI**

**O'ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIIY TA'LIM, FAN VA INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI,
SHAHNISABZ DAVLAT PEDAGOGIKA INSTITUTI
RESPUBLIKA ILMIY-AMALIY KONFERENSIYASI TASHKILIIY QO'MITASINING
AXBOROT XATI**

Shahrisabz shahrida 2023- yil 19- oktyabr kuni “O‘zbek tilini ona tili va xorijiy til sifatida o‘qitishning dolzarb masalalari” mavzusidagi respublika ilmiy-amaliy konferensiyasi o‘tkazilishini ma’lum qilamiz.

Konferensiyada quyidagi yo‘nalishlar bo‘yicha sho‘balar tashkil qilinishi rejalashtirilgan:

1. O‘zbek tilshunosligining dolzarb muammo va vazifalari.
2. O‘zbek lingvodidaktikasining nazariy-amaliy masalalari.
3. Ona tili va adabiyot ta’limida innovatsion yondashuvlar.
4. O‘zbek tilini xorijiy til sifatida o‘qitish va xalqaro hamkorlik masalalari.
5. Madaniyatlararo muloqot va o‘zbek tili taraqqiyoti.

Konferensiyaning rasmiy tili: o‘zbek, rus, ingliz tillari.

Konferensiyada professor-o‘qituvchilar, mutaxassislar, tadqiqotchilar, doktorantlar, tayanch doktorantlar, magistrlar, umumiy o‘rta ta’lim maktabi o‘qituvchilari va talabalar yuqorida ko‘rsatilgan yo‘nalishlar bo‘yicha qatnashishlari mumkin.

Konferensiyaga ishtirok etuvchilar o‘z maqolalarini 2023-yil 1-oktyabrga qadar tashkiliy qo‘mitaga yuborishlari so‘raladi.

Maqolani rasmiylashtirish qoidalar:

1. Konferensiya materiallari elektron shaklda MS Word-2003, 2007 (doc, docx) formatida, shrift Times New Roman 14 kegl, abzas 1 sm, satrlar oralig‘i 1 interval, sahifalar chapdan 3 sm, pastdan va yuqoridan 2 sm, o‘ngdan 1,5 sm qoldirilgan holda bo‘lishi kerak.
2. Maqola 5 sahifa, tezis 3 sahifadan kam bo‘lmasligi lozim. Maqola nomi 12 ta so‘zdan ortiq bo‘lmasligi; muallif ma’lumotlari maqola nomidan so‘ng bir interval pastda, sahifaning o‘ng chetida qalin harflarda berilishi, annotatsiya (o‘zbek va ingliz tillarida), annotatsiyadan so‘ng 5-7 ta kalit so‘z keltirilishi, ikki interval pastda maqola matni berilishi kerak.
3. Muallif haqida ma’lumotlar: maqola sarlavhasidan 1 interval pastda muallifning familiyasi, ismi, otasining ismi, ilmiy darajasi, unvoni, tashkilot nomi va elektron manzili ko‘rsatilishi lozim.
4. Havola (snoska) lar va foydalanilgan adabiyotlarning berilish tartibi: manba havolasi to‘rtburchak qavs ichida, manba muallifi familiyasi, nashr yili va sahifasi ko‘rsatilgan tartibda beriladi. Namuna: [Ahmedov, 2002: 96]. Foydalanilgan adabiyotlar ro‘yxati muallifning familiyasi va ismi, manba, nashr joyi, nashriyoti, yili, sahifa alifbo tartibi tarzida maqolaning oxirgi sahifasida beriladi.
5. Konferensiya to‘plamiga maqola va tezislarni uchun badal puli 100000 (yuz ming) so‘m miqdorida to‘lanadi. To‘lov naqd yoki plastik karta orqali pul o‘tkazish shaklida qabul qilinadi. +99890 878 38 29 telefon raqamlariga to‘lov pulining to‘langanligi aytilishi lozim.

Maqolalar quyidagi telegram manzilida qabul qilinadi:	+998912113416 +998908783829
Klik tizimi orqali to‘lov	9860 0303 0110 0589 (Uzoqova Nargiza)

Eslatma. Tashkiliy qo‘mita ilmiy maqola va tezislarni tanlab olish huquqiga ega. Tahrirdan o‘tgan, nashrga tavsiya etilgan ilmiy maqola va tezislarni elektron to‘plamga kiritiladi.

Konferensiya tashkiliy qo‘mitasi: Qashqadaryo viloyati, Shahrisabz shahri, Shahrisabz ko‘chasi 10-uy. Shahrisabz davlat pedagogika instituti.

Manzil: Shahrisabz shahar, Shahrisabz ko‘chasi 10-uy, Shahrisabz davlat pedagogika instituti.



**MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION AND
INNOVATION OF THE
REPUBLIC OF
UZBEKISTAN**



**SHAKHRISABZ STATE
PEDAGOGICAL
INSTITUTE**

**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION AND INNOVATION OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN,
SHAKHRISABZ STATE PEDAGOGICAL INSTITUTE
OF ORGANIZING COMMITTEE OF SCIENTIFIC-PRACTICAL CONFERENCE OF REPUBLIC
INFORMATION LETTER**

On October 23, 2023, the scientific and practical conference of Republic "Main issues of teaching the Uzbek language as a mother tongue and a foreign language" will be held in Shakhrisabz.

It is planned to organize branches at the conference in the following areas:

- 1. Main problems and tasks of Uzbek linguistics**
- 2. Theoretical and practical issues of Uzbek language didactics.**
- 3. Innovative approaches in mother tongue and literature education.**
- 4. Teaching Uzbek as a foreign language and issues of international cooperation.**
- 5. Intercultural communication and the development of the Uzbek language.**

Official languages of the conference: Uzbek, Russian, English.

Professors, specialists, researchers, doctoral students, basic doctoral students, masters, general secondary school teachers and students are allowed in the conference in the above spheres.

Conference participants are asked to submit their articles to the organizing committee by October 1, 2023.

Article registration rules:

- Conference materials in electronic form in MS Word-2003, 2007 (doc, docx) format, font Times New Roman 14 kegel, paragraph 1 cm, line spacing 1 interval, pages 3 cm from the left, 2 cm from the bottom and top, 1 from the right .5 cm should be left.
- The article should be 5 pages, the thesis should not be less than 3 pages. The title of the article should not be more than 12 words; author's information should be given in bold letters one space below the title of the article, on the right edge of the page, annotation (in Uzbek and English), 5-7 key words should be given after the annotation, two spaces below the article text must be provided.
- Information about the author: 1 space below the title of the article, the author's surname, first name, patronymic, academic degree, title, name of the organization and e-mail the address should be given.
- The orders of references (footnotes) and used literature are provided: the source link is given in square brackets, in the order indicated by the last name of the author of the source, the year of publication and the page. Example: [Ahmedov, 2002: 96]. The list of used literature is given on the last page of the article in the form of author's surname and first name, source, place of publication, publisher, year, page alphabetical order.
- The money for articles and theses to the conference collection is paid in the amount of 100,000 (one hundred thousand) soums. Payment will be accepted in the form of cash or credit card transfer. +99890 878 38 29 phone numbers should be told that the payment has been made.

Articles will be accepted at the following telegram address:	+998912113416 +998908783829
Payment by click system	Number of the credit card 9860 0303 0110 0589 (Uzoqova Nargiza)

Note! The organizing committee has the right to select scientific articles and theses. Scientific articles and theses that have been edited and recommended for publication will be included in the electronic collection.

Conference Organizing Committee: Kashkadarya region, Shakhrisabz, Shakhrisabz street 10. Shakhrisabz Pedagogical institute.

Address: Kashkadarya region, Shakhrisabz, Shakhrisabz street 10. Shakhrisabz Pedagogical institute.



**МИНИСТЕРСТВО
ВЫСШЕГО
ОБРАЗОВАНИЯ,
НАУКИ И
ИННОВАЦИЙ**



**ШАХРИСАБЗСКИЙ
ГОСУДАРСТВЕННЫЙ
ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ
ИНСТИТУТ**

**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И ИННОВАЦИЙ
ШАХРИСАБЗСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ ИНСТИТУТ
ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО ОРГАНИЗАЦИОННОГО КОМИТЕТА РЕСПУБЛИКАНСКОЙ
НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКОЙ КОНФЕРЕНЦИИ**

Сообщаем Вам, что 19 октября 2023 года в Шахрисабзе состоится республиканская научно-практическая конференция на тему «Актуальные вопросы преподавания узбекского языка как родного и иностранного».

На конференции планируется организовать секции по следующим направлениям:

1. Актуальные проблемы и задачи узбекского языкознания.
2. Теоретические и практические вопросы дидактики узбекского языка.
3. Инновационные подходы в обучении родному языку и литературе.
4. Вопросы преподавания узбекского языка как иностранного и международного сотрудничества.
5. Межкультурная коммуникация и развитие узбекского языка.

Официальные языки конференции: узбекский, русский, английский

В конференции могут принять участие профессора, специалисты, научные сотрудники, докторанты, базовые докторанты, магистры, преподаватели общеобразовательных школ и студенты по вышеуказанным направлениям.

Просьба к участникам конференции направить свои статьи в оргкомитет до 1 октября 2023 года.

Правила оформления статьи:

• Материалы конференции в электронном виде в формате MS Word-2003, 2007 (doc, docx), шрифт Times New Roman 14 kegel, абзац 1 см, межстрочный интервал 1 интервал, страницы 3 см слева, 2 см снизу и верх, о' 1,5 см следует оставить от нг.

• Статья должна быть не менее 5 страниц, тезис должен быть 3 страницы. Название статьи не должно быть длиннее 12 слов; информация об авторе дается жирным шрифтом через один пробел под названием статьи, по правому краю страницы, аннотация (на узбекском и английском языках), после аннотации 5-7 ключевых слов, под статьей через два пробела текст должен быть предоставлен.

• Сведения об авторе: 1 пробел под названием статьи, фамилия автора, имя, отчество, ученая степень, звание, наименование организации и электронная адрес должен быть указан.

• Порядок использованной литературы (сносок) и использованной литературы: ссылка на источник дается в квадратных скобках в порядке, указанном фамилией автора, годом издания и страницей. Пример: [Ахмедов, 2002: 96]. Список использованной литературы дается на последней странице статьи в виде фамилии и имени автора, источника, места издания, издательства, года, страницы в алфавитном порядке.

• Внос за статьи и тезисы в сборник конференции вносится в размере 100 000 (сто тысяч) сумов. Оплата принимается наличными или кредитной картой. Телефон +99890 878 38 29 необходимо сообщить о том, что оплата произведена.

Статьи принимаются по следующему телеграм-адресу:	+998912113416 +998908783829
Оплата через клик-систему	9860 0303 0110 0589 (Узокова Наргиза)

Напоминание. Оргкомитет имеет право отбора научных статей и тезисов. Научные статьи и рефераты, прошедшие редакцию и рекомендованные к публикации, будут включены в электронный сборник.

Оргкомитет конференции: Кашкадарьинская область, г. Шахрисабз, ул. Шахрисабз 10, Шахрисабзский государственный педагогический институт.

Адрес: город Шахрисабз, улица Шахрисабз 10, Шахрисабзский государственный педагогический институт.